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Hvorfor er dette viktig?
• Helseinformasjon er svært viktig
• En må ta hensyn til at alle har et forskjellig 

kunnskapsnivå
• Formålet var å undersøke pasientenes 

holdninger til helseinformasjon



Hvordan ble studien utført?

• Spørreskjema
• 9 legekontor, august 2016-mars 2017
• Utsagn om helseinformasjon

Eksempel på utsagn:



Så hva fant vi…?
• 170 besvarelser
• De fleste var positiv til helseinformasjonen
• 26 %: Fastlegen kunne gitt informasjon bedre
• 14 %: Usikker på medisinbruk
• 1 av 5: Internett ga bedre informasjon
• 1 av 3: Fastlege ikke flink til å opplyse om andre

kilder til informasjon
• Forhold til fastlegen var meget viktig



Konklusjon

• Fornøyd med helseinformasjonen
• Medisinbruk bør belyses
• Internett er viktig
• Godt forhold til fastlege er viktig
• Studien har mange begrensninger
• Viktig med fremtidige studier
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